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Møtenotater: 
 
Innkalling godkjent. 
 
Saker meldt under samlesak for spørsmål. Saklisten ble enstemmig godkjent med følgende endringer: 

· PS 109/22: Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne - behandling av tilskudd, saken 
trekkes fra sakslisten i påvente av behandling i råd for mennesker med nedsatt 
funksjonsevne. 

· RS 156/22: Høring - fremforhandlet utbyggingsavtale for Åkraøynå og Holmane, saken trekkes 
fra sakslisten da den skal behandles som politisk sak. Saken sendes ut til neste møte i 
formannskapet. 

 
Ordfører foreslo Slotnes (SV) og Midtun (FRP) til å signere protokollen sammen med møteleder. 
Enstemmig valgt. 
 
Møtet ble i åpent møte vedtatt lukket før realitetsbehandling av PS 115/22 Krav om innløsning som 
følge av kommuneplanens arealdel etter pbl § 15-1, jf. koml § 11-5 (2), jf. offl. § 23 (1). 
 
Møtet slutt kl. 19:10. 
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106/22 Rullering av handlingsprogrammet Temaplan for idrett og fysisk 

aktivitet 2023-2026 

 

107/22 Strategi for kompetansebehov og struktur  

108/22 Endring av selskapsavtale i Karmsund Havn IKS - formål luftfart  

109/22 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne - behandling av 

tilskudd 

 

110/22 Helsekonsekvensutredning Husøy  

111/22 Nytt kulturhus - Lokalisering og realiseringsstrategi  

112/22 Møteplan 2023 - formannskapet  

113/22 Samlesak for referatsaker  

114/22 Samlesak for spørsmål  

115/22 Krav om innløsning som følge av kommuneplanens arealdel etter 

pbl. § 15-1 

U. off. 
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104/22 Oversendelsesforslag fra kommunestyret 17.10.22 
 

 
1. Oversendelsesforslag fremsatt av Midtun (FRP) under KST sak 104/22 Samlesak for spørsmål 

pkt. 9. 

 
Midtun (FRP) viste til sak 85/19 avfallsstrategi Skudeneshavn, og fremmet følgende 
oversendelsesforslag: 
 
Planen for avfallshåndteringen i Gamle Skudeneshavn skal behandles politisk for å sikre at både 
kommunens og innbyggernes interesser og verdier blir ivaretatt.  
Da det haster med å få på plass en god og forenlig løsning, utarbeides det en sak for behandling av 
planen i førstkommende formannskapsmøte. 
 
Oversendelsesforslaget ble oversendt formannskapet uten realitetsbehandling. 
 
 

14.11.2022 Formannskapet 

 

Behandling 

Enstemmig tatt til etterretning. 
 

FSK - 104/22 Vedtak: 

Oversendelsesforslaget ble tatt til etterretning. 
 

 

 

 

 

105/22 Kvalitets- og utviklingsmelding for Karmøyskolen 2021-2022 
 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 

Rådmannens forslag til vedtak: 
Karmøy kommunestyre tar Karmøyskolen 2021 – 2022 Kvalitets- og utviklingsmelding til orientering. 
 
 

08.11.2022 Karmøy ungdomsråd 

 

Behandling 

Innstilling enstemmig vedtatt.  
 

KUR - 023/22 Vedtak: 

Karmøy kommunestyre tar Karmøyskolen 2021 – 2022 Kvalitets- og utviklingsmelding til orientering. 
 
 

09.11.2022 Hovedutvalg oppvekst og kultur 

 

Behandling 
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Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 

HOK - 038/22 Vedtak: 

Karmøy kommunestyre tar Karmøyskolen 2021 – 2022 Kvalitets- og utviklingsmelding til orientering. 
 
 
 

14.11.2022 Formannskapet 

 

Behandling 

Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 

FSK - 105/22 Vedtak: 

 

Karmøy kommunestyre tar Karmøyskolen 2021 – 2022 Kvalitets- og utviklingsmelding til orientering. 
 
 
 

 

 

106/22 Rullering av handlingsprogrammet Temaplan for idrett og 

fysisk aktivitet 2023-2026 
 

Rådmannens forslag til vedtak: 
Karmøy kommunestyre vedtar rådmannens forslag til rullering av handlingsprogrammet Temaplan 
for idrett og fysisk aktivitet 2023-2026. 
 

05.10.2022 Karmøy ungdomsråd 

 

Behandling 

Ungdomsrådet stille spørsmål ved om de hadde vært en naturlig høringsinstans i forbindelse med 
planen.  
 
Sanna Larsen Mannes foreslo at det sees på muligheten for en ordning med "meråpent" slik som på 
biblioteket i idrettshallene til kommunen. Dette for å ha et tilbud til de som ønsker å trene utover 
ordninær treningstid.   
 
Et enstemmig ungdomsråd støttet forslaget til Sanna Larsen Mannes og forslaget oversendes 
administrasjonen.  
 
Innstilling enstemmig vedtatt.  
 
 

KUR - 020/22 Vedtak: 

Ungdomsrådet ber om at det sees på mulighet for "meråpent" i de kommunale idrettshallene.  
 
Karmøy kommunestyre vedtar rådmannens forslag til rullering av handlingsprogrammet Temaplan 
for idrett og fysisk aktivitet 2023-2026. 
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05.10.2022 Hovedutvalg oppvekst og kultur 

 

Behandling 

Innstillingen enstemmig vedtatt 
 
 

HOK - 034/22 Vedtak: 

Karmøy kommunestyre vedtar rådmannens forslag til rullering av handlingsprogrammet Temaplan 
for idrett og fysisk aktivitet 2023-2026. 
 
 

25.10.2022 Eldrerådet 

 

Behandling 

Reiersen, Hjelmås og Bjelland foreslo følgende fellesforslag: 
Eldrerådet støtter enstemmig rådmannens innstilling. 
Eldrerådet ønsker at en i handlingsplanen tar med universell utforming i arbeidet med eksisterende 
og nye turstier. 
Fellesforslaget enstemmig vedtatt. 
 

ELD - 029/22 Vedtak: 

Eldrerådet støtter enstemmig rådmannens innstilling. 
Eldrerådet ønsker at en i handlingsplanen tar med universell utforming i arbeidet med eksisterende 
og nye turstier. 
 
 

25.10.2022 Hovedutvalg teknisk og miljø 

 

Behandling 

Innstilling enstemmig vedtatt.  
 

HTM - 121/22 Vedtak: 

 
Karmøy kommunestyre vedtar rådmannens forslag til rullering av handlingsprogrammet Temaplan 
for idrett og fysisk aktivitet 2023-2026. 
 
 

25.10.2022 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne 

 

Behandling 

Stangeland foreslo: 
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne ber kommunedirektøren igangsette prosesser for å få 
ferdigstilt lysløypene, Sletten / Revur og Almannamyr. 
Rådmannens innstilling med Stangelands forslag enstemmig vedtatt. 
 

RFM - 030/22 Vedtak: 

Karmøy kommunestyre vedtar rådmannens forslag til rullering av handlingsprogrammet Temaplan 
for idrett og fysisk aktivitet 2023-2026. 
Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne ber kommunedirektøren igangsette prosesser for å få 
ferdigstilt lysløypene, Sletten / Revur og Almannamyr. 
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14.11.2022 Formannskapet 

 

Behandling 

Grindhaug (KRF) fremmet følgene tilleggsforslag: 
Kommunestyret ber kommunens administrasjon om å  intensivere og sluttføre prosessen med å 
ferdigstille lysløypene; Sletten og Almannamyr. 
 
Votering: 
 
Innstillingen enstemmig vedtatt. 
Tilleggsforslag fremsatt av Grindhaug (KRF) ble enstemmig vedtatt. 
 
 

FSK - 106/22 Vedtak: 

Karmøy kommunestyre vedtar rådmannens forslag til rullering av handlingsprogrammet Temaplan 
for idrett og fysisk aktivitet 2023-2026. 
 
Kommunestyret ber kommunens administrasjon om  intensivere og sluttføre prosessen med å 
ferdigstille lysløypene; Sletten og Almannamyr. 
 
 
 
 

 

 

107/22 Strategi for kompetansebehov og struktur 
 

Rådmannens forslag til vedtak: 
1. Karmøy kommunestyre tar orientering om pågående strukturprosesser til orientering. 

 
2. Karmøy kommune skal ha en strategi for organisasjonsstruktur som bidrar til å realisere 

samfunnsdelens mål om at Karmøy kommune skal ha virkemidlene og de nødvendige 
samskapsningsarenaene for å utvikle et bærekraftig samfunn, herunder en 
organisasjonsstruktur som fremmer samskaping og samarbeid.  
 

3. Karmøy kommunestyre legger til grunn at kommunen skal organisere sin tjenesteproduksjon 
for å best mulig oppnå at: 
 

a. Karmøy kommune skal ha en organisasjonsstruktur som fremmer samskaping og 
samarbeid (delmål i kommunenplanens samfunnsdel). 
 

b. Kommunen skal ha arbeidsplasser og fagmiljø som er sterke nok til å bidra til 
innovasjon og utvikling i tjenestene, og som bidrar til å øke mulighetene for å lykkes 
med å rekruttere nok fagkomeptanse. 
 

c. Kommunen skal ha en driftsstruktur som bidrar til god utnyttelse av administrative 
og økonomiske ressurser. 
 

d. Kommunen skal sikre god kvalitet på tjenestene, levert på en hensiktismessig måte 
som ivaretar rimelig grad av tilgjengelighet til tjenestene.  
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05.10.2022 Hovedutvalg oppvekst og kultur 

 

Behandling 

Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 

HOK - 035/22 Vedtak: 

 
1. Karmøy kommunestyre tar orientering om pågående strukturprosesser til orientering. 

 
2. Karmøy kommune skal ha en strategi for organisasjonsstruktur som bidrar til å realisere 

samfunnsdelens mål om at Karmøy kommune skal ha virkemidlene og de nødvendige 
samskapsningsarenaene for å utvikle et bærekraftig samfunn, herunder en 
organisasjonsstruktur som fremmer samskaping og samarbeid.  
 

3. Karmøy kommunestyre legger til grunn at kommunen skal organisere sin tjenesteproduksjon 
for å best mulig oppnå at: 
 

a. Karmøy kommune skal ha en organisasjonsstruktur som fremmer samskaping og 
samarbeid (delmål i kommunenplanens samfunnsdel). 
 

b. Kommunen skal ha arbeidsplasser og fagmiljø som er sterke nok til å bidra til 
innovasjon og utvikling i tjenestene, og som bidrar til å øke mulighetene for å lykkes 
med å rekruttere nok fagkomeptanse. 
 

c. Kommunen skal ha en driftsstruktur som bidrar til god utnyttelse av administrative 
og økonomiske ressurser. 
 

d. Kommunen skal sikre god kvalitet på tjenestene, levert på en hensiktismessig måte 
som ivaretar rimelig grad av tilgjengelighet til tjenestene.  

 
 
 

25.10.2022 Eldrerådet 

 

Behandling 

Reiersen foreslo: 
Eldrerådet støtter enstemmig rådmannens innstilling.  
I saksutredningen (Sammendrag) står følgende som en viktig begrunnelse for saken: 
Fremover vil Norge stå i en demografisk utvikling hvor vi vil ha høy vekst i antall innbyggere i 
aldersgrupper som er store forbrukere av offentlige tjenester. Norge vil være i en situasjon med høy 
vekst i antall brukere og lav vekst i antall tilgjengelige arbeidstakere. De siste befolkningsprognosene 
til SSB tilsier at Norge de neste 20 årene vil vokse med om lag 500 000 mennensker. 95 prosent av 
denne veksten vil være innbyggere over 67 år. Veksten i aldersgruppen over 90 år vil alene være 
omtrent like stor som veksten i aldersgruppen 20-66 år.  
Med dette som bakgrunn mener eldrerådet at det vil være feil og ikke ta med arbeid med 
stortingsmelding nr. 15 Leva hele livet i planene for framtiden og skaffe kompetanse til 
implementering av arbeidet med meldingen. 
 
 

ELD - 030/22 Vedtak: 
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1. Karmøy kommunestyre tar orientering om pågående strukturprosesser til orientering. 

 
2. Karmøy kommune skal ha en strategi for organisasjonsstruktur som bidrar til å realisere 

samfunnsdelens mål om at Karmøy kommune skal ha virkemidlene og de nødvendige 
samskapsningsarenaene for å utvikle et bærekraftig samfunn, herunder en 
organisasjonsstruktur som fremmer samskaping og samarbeid.  
 

3. Karmøy kommunestyre legger til grunn at kommunen skal organisere sin tjenesteproduksjon 
for å best mulig oppnå at: 
 

a. Karmøy kommune skal ha en organisasjonsstruktur som fremmer samskaping og 
samarbeid (delmål i kommunenplanens samfunnsdel). 
 

b. Kommunen skal ha arbeidsplasser og fagmiljø som er sterke nok til å bidra til 
innovasjon og utvikling i tjenestene, og som bidrar til å øke mulighetene for å lykkes 
med å rekruttere nok fagkomeptanse. 
 

c. Kommunen skal ha en driftsstruktur som bidrar til god utnyttelse av administrative 
og økonomiske ressurser. 
 

d. Kommunen skal sikre god kvalitet på tjenestene, levert på en hensiktismessig måte 
som ivaretar rimelig grad av tilgjengelighet til tjenestene.  
 
I saksutredningen (Sammendrag) står følgende som en viktig begrunnelse for saken: 
Fremover vil Norge stå i en demografisk utvikling hvor vi vil ha høy vekst i antall 
innbyggere i aldersgrupper som er store forbrukere av offentlige tjenester. Norge vil 
være i en situasjon med høy vekst i antall brukere og lav vekst i antall tilgjengelige 
arbeidstakere. De siste befolkningsprognosene til SSB tilsier at Norge de neste 20 
årene vil vokse med om lag 500 000 mennensker. 95 prosent av denne veksten vil 
være innbyggere over 67 år. Veksten i aldersgruppen over 90 år vil alene være 
omtrent like stor som veksten i aldersgruppen 20-66 år.  
 
Med dette som bakgrunn mener eldrerådet at det vil være feil og ikke ta med arbeid 
med stortingsmelding nr. 15 Leva hele livet i planene for framtiden og skaffe 
kompetanse til implementering av arbeidet med meldingen. 

 
 
 
 

25.10.2022 Hovedutvalg teknisk og miljø 

 

Behandling 

Innstilling enstemmig vedtatt.  
 

HTM - 120/22 Vedtak: 

 
1. Karmøy kommunestyre tar orientering om pågående strukturprosesser til orientering. 

 
2. Karmøy kommune skal ha en strategi for organisasjonsstruktur som bidrar til å realisere 

samfunnsdelens mål om at Karmøy kommune skal ha virkemidlene og de nødvendige 
samskapsningsarenaene for å utvikle et bærekraftig samfunn, herunder en 
organisasjonsstruktur som fremmer samskaping og samarbeid.  
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3. Karmøy kommunestyre legger til grunn at kommunen skal organisere sin tjenesteproduksjon 

for å best mulig oppnå at: 
 

a. Karmøy kommune skal ha en organisasjonsstruktur som fremmer samskaping og 
samarbeid (delmål i kommunenplanens samfunnsdel). 
 

b. Kommunen skal ha arbeidsplasser og fagmiljø som er sterke nok til å bidra til 
innovasjon og utvikling i tjenestene, og som bidrar til å øke mulighetene for å lykkes 
med å rekruttere nok fagkomeptanse. 
 

c. Kommunen skal ha en driftsstruktur som bidrar til god utnyttelse av administrative 
og økonomiske ressurser. 
 

d. Kommunen skal sikre god kvalitet på tjenestene, levert på en hensiktismessig måte 
som ivaretar rimelig grad av tilgjengelighet til tjenestene.  

 
 
 

25.10.2022 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne 

 

Behandling 

Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne støtter enstemmig rådmannens innstilling. 
 

RFM - 031/22 Vedtak: 

 
1. Karmøy kommunestyre tar orientering om pågående strukturprosesser til orientering. 

 
2. Karmøy kommune skal ha en strategi for organisasjonsstruktur som bidrar til å realisere 

samfunnsdelens mål om at Karmøy kommune skal ha virkemidlene og de nødvendige 
samskapsningsarenaene for å utvikle et bærekraftig samfunn, herunder en 
organisasjonsstruktur som fremmer samskaping og samarbeid.  
 

3. Karmøy kommunestyre legger til grunn at kommunen skal organisere sin tjenesteproduksjon 
for å best mulig oppnå at: 
 

a. Karmøy kommune skal ha en organisasjonsstruktur som fremmer samskaping og 
samarbeid (delmål i kommunenplanens samfunnsdel). 
 

b. Kommunen skal ha arbeidsplasser og fagmiljø som er sterke nok til å bidra til 
innovasjon og utvikling i tjenestene, og som bidrar til å øke mulighetene for å lykkes 
med å rekruttere nok fagkomeptanse. 
 

c. Kommunen skal ha en driftsstruktur som bidrar til god utnyttelse av administrative 
og økonomiske ressurser. 
 

d. Kommunen skal sikre god kvalitet på tjenestene, levert på en hensiktismessig måte 
som ivaretar rimelig grad av tilgjengelighet til tjenestene.  
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26.10.2022 Hovedutvalg helse og omsorg 

 

Behandling 

Innstilling enstemmig vedtatt.  
 

HHO - 026/22 Vedtak: 

 
1. Karmøy kommunestyre tar orientering om pågående strukturprosesser til orientering. 

 
2. Karmøy kommune skal ha en strategi for organisasjonsstruktur som bidrar til å realisere 

samfunnsdelens mål om at Karmøy kommune skal ha virkemidlene og de nødvendige 
samskapsningsarenaene for å utvikle et bærekraftig samfunn, herunder en 
organisasjonsstruktur som fremmer samskaping og samarbeid.  
 

3. Karmøy kommunestyre legger til grunn at kommunen skal organisere sin tjenesteproduksjon 
for å best mulig oppnå at: 
 

a. Karmøy kommune skal ha en organisasjonsstruktur som fremmer samskaping og 
samarbeid (delmål i kommunenplanens samfunnsdel). 
 

b. Kommunen skal ha arbeidsplasser og fagmiljø som er sterke nok til å bidra til 
innovasjon og utvikling i tjenestene, og som bidrar til å øke mulighetene for å lykkes 
med å rekruttere nok fagkomeptanse. 
 

c. Kommunen skal ha en driftsstruktur som bidrar til god utnyttelse av administrative 
og økonomiske ressurser. 
 

d. Kommunen skal sikre god kvalitet på tjenestene, levert på en hensiktismessig måte 
som ivaretar rimelig grad av tilgjengelighet til tjenestene.  

 
 
 

27.10.2022 Hovedutvalg administrasjon 

 

Behandling 

Nytt underpunkt til hovedpunkt 3 - Dag Inge Aarhus (H), foreslått av Dag Inge Aarhus, Høyre 

5. Kommunen i større grad skal involvere private aktører og frivilligheten som viktige momenter i å 
nå målene for tjenesteyting. 
 

Revidert forslag II Aarhus (A), foreslått av Dag Inge Aarhus, Høyre 

5. Kommunen skal involvere private aktører og frivilligheten som viktige momenter i å nå målene for 
tjenesteyting. 
 

Aarhus (H) foreslo: 

Kommunen i større grad skal involvere private aktører og frivilligheten som viktige momenter i å nå 
målene for tjenesteyting. 

Aarhus forslag fikk 4 stemmer (H 2, Frp 1 og Sp 1) og falt.  

Aarhus (H) forslag 2: 
Kommunen skal involvere private aktører og frivilligheten som viktige momenter i å nå målene for 
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tjenesteyting. 
Rådmannens innstilling enstemmig vedtatt. 
Aarhus forslag 2 vedtatt med 8 stemmer mot 3 stemmer (Hansen - Fagforening LO), Heimtun - UNIO 
og Sandhåland - YS). 
 

HUA - 015/22 Vedtak: 

 
1. Karmøy kommunestyre tar orientering om pågående strukturprosesser til orientering. 

 
2. Karmøy kommune skal ha en strategi for organisasjonsstruktur som bidrar til å realisere 

samfunnsdelens mål om at Karmøy kommune skal ha virkemidlene og de nødvendige 
samskapsningsarenaene for å utvikle et bærekraftig samfunn, herunder en 
organisasjonsstruktur som fremmer samskaping og samarbeid.  
 

3. Karmøy kommunestyre legger til grunn at kommunen skal organisere sin tjenesteproduksjon 
for å best mulig oppnå at: 
 

a. Karmøy kommune skal ha en organisasjonsstruktur som fremmer samskaping og 
samarbeid (delmål i kommunenplanens samfunnsdel). 
 

b. Kommunen skal ha arbeidsplasser og fagmiljø som er sterke nok til å bidra til 
innovasjon og utvikling i tjenestene, og som bidrar til å øke mulighetene for å lykkes 
med å rekruttere nok fagkomeptanse. 
 

c. Kommunen skal ha en driftsstruktur som bidrar til god utnyttelse av administrative 
og økonomiske ressurser. 
 

d. Kommunen skal sikre god kvalitet på tjenestene, levert på en hensiktismessig måte 
som ivaretar rimelig grad av tilgjengelighet til tjenestene.  

  e.   Kommunen skal involvere private aktører og frivilligheten som viktige momenter i å nå 
målene for tjenesteyting. 

 
 
 

14.11.2022 Formannskapet 

 

Behandling 

Innstillingen fra hovedutvalg administrasjon ble enstemmig vedtatt. 
 

FSK - 107/22 Vedtak: 

 
1. Karmøy kommunestyre tar orientering om pågående strukturprosesser til orientering. 

 
2. Karmøy kommune skal ha en strategi for organisasjonsstruktur som bidrar til å realisere 

samfunnsdelens mål om at Karmøy kommune skal ha virkemidlene og de nødvendige 
samskapsningsarenaene for å utvikle et bærekraftig samfunn, herunder en 
organisasjonsstruktur som fremmer samskaping og samarbeid.  
 

3. Karmøy kommunestyre legger til grunn at kommunen skal organisere sin tjenesteproduksjon 
for å best mulig oppnå at: 
 

a. Karmøy kommune skal ha en organisasjonsstruktur som fremmer samskaping og 
samarbeid (delmål i kommunenplanens samfunnsdel). 
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b. Kommunen skal ha arbeidsplasser og fagmiljø som er sterke nok til å bidra til 

innovasjon og utvikling i tjenestene, og som bidrar til å øke mulighetene for å lykkes 
med å rekruttere nok fagkomeptanse. 
 

c. Kommunen skal ha en driftsstruktur som bidrar til god utnyttelse av administrative 
og økonomiske ressurser. 
 

d. Kommunen skal sikre god kvalitet på tjenestene, levert på en hensiktismessig måte 
som ivaretar rimelig grad av tilgjengelighet til tjenestene.  

  e.   Kommunen skal involvere private aktører og frivilligheten som viktige momenter i å nå 
målene for tjenesteyting. 

 
 
 

 

 

108/22 Endring av selskapsavtale i Karmsund Havn IKS - formål 

luftfart 
 

Rådmannens forslag til vedtak: 
 

1. Kommunestyret godkjenner to tilføyelser i selskapsavtalen til Karmsund Havn IKS: 

 
Ny tilføyelse etter siste setning i § 3 – Formål:  

 
«Selskapet kan ha eierskap direkte eller indirekte i selskap som er operatør for 
Haugesund Lufthavn Karmøy, og tilhørende eiendommer». 

 
Ny tilføyelse etter siste setning i §25 - Endring av selskapsavtalen 

 
«Deltakerkommunene har forpliktet seg til å implementere en ny eierstruktur for 
Karmsund Lufthavn Invest AS/Lufthavndrift AS innen 01.01.2025, som ivaretar formålet i 
Havne- og farvannsloven og alt hva dette innebærer». 

 
2. Kommunestyret godkjenner premissene for at Karmsund Havn IKS kan følge opp sine 

aksjonærforpliktelser i Lufthavndrift AS, via datterselskapet Karmsund Lufthavn Invest AS, 
og kommunen forplikter seg til å kompensere Karmsund Havn IKS for et eventuelt 
økonomisk tap i en videre eksponering i Lufthavndrift AS, med inntil kommunens eierandel 
(38,46 prosent) av 12 millioner kroner. Kommunestyret bevilger inntil 4.615.200 kroner fra 
kommunestyrets disposisjonsfond. 
 
Det gjøres følgende endringer i budsjettet for 2022 (midlene kan overføres til kommende 
budsjettår): 
 
I bevilgningsoversikt drift: 

  Korrigert sum bevilgninger, drift netto, økes med 4 615 000 kroner (økt utgift). 
  Bruk av disposisjonsfond, økes med -4 615 000 kroner (økt bruk av fond) 
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I sum bevilgninger drift 
  Bevilgningen til tjenesteområde 18 Økonomi, økes med 4 615 000 kroner 

 
3. Vedtakene ovenfor forutsetter at de øvrige deltakerkommunene gjør tilsvarende  

forpliktelser i forhold til sin eierandel i Karmsund Havn IKS. 

 
4. Kommunens representant i representantskapet (havnerådet) i Karmsund Havn IKS, får 

fullmakt til å stemme for en investeringsramme på inntil 12 millioner kroner av selskapets 
frie egenkapital, til investering i luftfart (Lufthavndrift AS via Karmsund Lufthavn Invest AS). 

 

14.11.2022 Formannskapet 

 

Behandling 

Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 

FSK - 108/22 Vedtak: 

 
 

1. Kommunestyret godkjenner to tilføyelser i selskapsavtalen til Karmsund Havn IKS: 

 
Ny tilføyelse etter siste setning i § 3 – Formål:  

 
«Selskapet kan ha eierskap direkte eller indirekte i selskap som er operatør for 
Haugesund Lufthavn Karmøy, og tilhørende eiendommer». 

 
Ny tilføyelse etter siste setning i §25 - Endring av selskapsavtalen 

 
«Deltakerkommunene har forpliktet seg til å implementere en ny eierstruktur for 
Karmsund Lufthavn Invest AS/Lufthavndrift AS innen 01.01.2025, som ivaretar formålet i 
Havne- og farvannsloven og alt hva dette innebærer». 

 
2. Kommunestyret godkjenner premissene for at Karmsund Havn IKS kan følge opp sine 

aksjonærforpliktelser i Lufthavndrift AS, via datterselskapet Karmsund Lufthavn Invest AS, 
og kommunen forplikter seg til å kompensere Karmsund Havn IKS for et eventuelt 
økonomisk tap i en videre eksponering i Lufthavndrift AS, med inntil kommunens eierandel 
(38,46 prosent) av 12 millioner kroner. Kommunestyret bevilger inntil 4.615.200 kroner fra 
kommunestyrets disposisjonsfond. 
 
Det gjøres følgende endringer i budsjettet for 2022 (midlene kan overføres til kommende 
budsjettår): 
 
I bevilgningsoversikt drift: 

  Korrigert sum bevilgninger, drift netto, økes med 4 615 000 kroner (økt utgift). 
  Bruk av disposisjonsfond, økes med -4 615 000 kroner (økt bruk av fond) 
 
I sum bevilgninger drift 
  Bevilgningen til tjenesteområde 18 Økonomi, økes med 4 615 000 kroner 

 
3. Vedtakene ovenfor forutsetter at de øvrige deltakerkommunene gjør tilsvarende  
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forpliktelser i forhold til sin eierandel i Karmsund Havn IKS. 

 
4. Kommunens representant i representantskapet (havnerådet) i Karmsund Havn IKS, får 

fullmakt til å stemme for en investeringsramme på inntil 12 millioner kroner av selskapets 
frie egenkapital, til investering i luftfart (Lufthavndrift AS via Karmsund Lufthavn Invest AS). 

 

 

 

109/22 Råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne - behandling 

av tilskudd 
 

Rådmannens forslag til vedtak: 
Kommunestyret vedtar at behandling av tilskudd til kulturtilbud for mennesker med nedsatt 
funksjonsevne delegeres fra Hovedutvalg oppvekst og kultur til Rådet for mennesker med nedsatt 
funksjonsevne. 
 
Hovedutvalg oppvekst og kultur skal gi en høringsuttalelse før behandling av Rådet for mennesker 
med nedsatt funksjonsevne.  
 
Ordningen evalueres ved revidering av kommunens delegasjonsreglement. 
 
 
 

09.11.2022 Hovedutvalg oppvekst og kultur 

 

Behandling 

Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 

HOK - 041/22 Vedtak: 

Kommunestyret vedtar at behandling av tilskudd til kulturtilbud for mennesker med nedsatt 
funksjonsevne delegeres fra Hovedutvalg oppvekst og kultur til Rådet for mennesker med nedsatt 
funksjonsevne. 
Hovedutvalg oppvekst og kultur skal gi en høringsuttalelse før behandling av Rådet for mennesker 
med nedsatt funksjonsevne. 
 Ordningen evalueres ved revidering av kommunens delegasjonsreglement. 
 
 
 

14.11.2022 Formannskapet 

 

Behandling 

Saken ble ved godkjenning av sakslisten enstemmig utsatt i påvente av behandling i råd for 
mennesker med nedsatt funksjonsevne.  
 

FSK - 109/22 Vedtak: 

Saken utsettes i påvente av behandling i råd for mennesker med nedsatt funksjonsevne. 
 

 



Side 15 av 23 

 

 

110/22 Helsekonsekvensutredning Husøy 
 

Kommunedirektørens forslag til vedtak: 
1. Karmøy kommunestyre tar vedlagte helsekonsekvensutredning til orientering. 
2. Industriområdet  på Husøy har en viktig rolle i lokal og regional verdiskapning og skal 
videreutvikles. Helsekonsekvensutredninger viser at det må tas hensyn til påvirkningsfaktorer i den 
videre utviklingen av området.  
3. Karmøy kommunestyre ber kommunedirektøren om å ta inn spørsmålet om en hensynssone på 
Husøy i arbeidet med kommuneplanens arealdel. 
 
4. Karmøy kommunestyre ber om at en egen områdereguleringsplan for Husøy prioriteres i neste 
rullering av kommunens planstrategi.  
 
5. Karmøy kommune vil som medeier i Karmsund Havn IKS ha en forventning om at selskapet jobber 
aktivt med å tilpasse sin virksomhet for å redusere negative ringvirkninger av støy og andre 
miljøfaktorer, samt bidra til en konstruktiv dialog med berørte innbyggergrupper.   
6. Kommunedirektøren ber bedriftene som omtales i helsekonsekvensundersøkelsen sette i gang 
nødvendige tiltak i løpet av første kvartal i 2023 for å styrke innbyggerdialogen. 
 
 

14.11.2022 Formannskapet 

 

Behandling 

Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 

FSK - 110/22 Vedtak: 

 
1. Karmøy kommunestyre tar vedlagte helsekonsekvensutredning til orientering. 
2. Industriområdet  på Husøy har en viktig rolle i lokal og regional verdiskapning og skal 
videreutvikles. Helsekonsekvensutredninger viser at det må tas hensyn til påvirkningsfaktorer i den 
videre utviklingen av området.  
3. Karmøy kommunestyre ber kommunedirektøren om å ta inn spørsmålet om en hensynssone på 
Husøy i arbeidet med kommuneplanens arealdel. 
 
4. Karmøy kommunestyre ber om at en egen områdereguleringsplan for Husøy prioriteres i neste 
rullering av kommunens planstrategi.  
 
5. Karmøy kommune vil som medeier i Karmsund Havn IKS ha en forventning om at selskapet jobber 
aktivt med å tilpasse sin virksomhet for å redusere negative ringvirkninger av støy og andre 
miljøfaktorer, samt bidra til en konstruktiv dialog med berørte innbyggergrupper.   
6. Kommunedirektøren ber bedriftene som omtales i helsekonsekvensundersøkelsen sette i gang 
nødvendige tiltak i løpet av første kvartal i 2023 for å styrke innbyggerdialogen. 
 
 

 

 

111/22 Nytt kulturhus - Lokalisering og realiseringsstrategi 
 

Kommunedirektørens forslag til vedtak: 
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· Kommunestyret legger anbefalingen fra «Lokaliseringsvurdering for nytt kulturhus i Karmøy 
kommune» til grunn og vedtar at kulturhuset skal realiseres i Kopervik. 

· Kommunestyret ber administrasjonen fortsette arbeidet med å jobbe frem en avtale 
mellom Karmøy kommune og private eiendomsutviklere, for å utvikle et område i Kopervik 
gjennom å bruke kulturhuset som en strategisk investering.  

· Formannskapet fortsetter som styringsgruppe og skal holdes løpende orientert om 
utviklingen.   

 

08.11.2022 Karmøy ungdomsråd 

 

Behandling 

Innstilling enstemig vedtatt.  
 

KUR - 026/22 Vedtak: 

 
· Kommunestyret legger anbefalingen fra «Lokaliseringsvurdering for nytt kulturhus i Karmøy 

kommune» til grunn og vedtar at kulturhuset skal realiseres i Kopervik. 
· Kommunestyret ber administrasjonen fortsette arbeidet med å jobbe frem en avtale 

mellom Karmøy kommune og private eiendomsutviklere, for å utvikle et område i Kopervik 
gjennom å bruke kulturhuset som en strategisk investering.  

· Formannskapet fortsetter som styringsgruppe og skal holdes løpende orientert om 
utviklingen.   

 

09.11.2022 Hovedutvalg oppvekst og kultur 

 

Behandling 

nytt kultur på karmøy, foreslått av Monika Håstø, Fremskrittspartiet 

saken utsettes til vurdering av lokasjon er bedre utarbeidet i samråd med privat næringsliv. 

 

Utsettelsesforslaget fremmet av HÅstø (FrP) fikk 2 stemmer og falt (FrP 1 og KL 1). 
Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 
 

HOK - 039/22 Vedtak: 

 
· Kommunestyret legger anbefalingen fra «Lokaliseringsvurdering for nytt kulturhus i Karmøy 

kommune» til grunn og vedtar at kulturhuset skal realiseres i Kopervik. 
· Kommunestyret ber administrasjonen fortsette arbeidet med å jobbe frem en avtale 

mellom Karmøy kommune og private eiendomsutviklere, for å utvikle et område i Kopervik 
gjennom å bruke kulturhuset som en strategisk investering.  

· Formannskapet fortsetter som styringsgruppe og skal holdes løpende orientert om 
utviklingen.   

 

14.11.2022 Formannskapet 

 

Behandling 

Midtun (FRP) fremmet følgende utsettelsesforslag: 
Saken utsettes til vurdering av lokasjon er bedre utarbeidet i samråd med privat næringsliv. 
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Medhaug (H) fremmet følgende utsettelsesforslag: 
Det vises til kommunestyrevedtaket hvor det m.a. understrekes at hovedfokus skal være på 
investerings- og driftskostnader og grundig gjennomgang av ulike driftsmodeller. Saken sendes 
tilbake for videre utredning i tråd med dette vedtaket. 
 
Midtun (FRP) og Medhaug (H) endret sine forslag til følgende fellesforslag på vegne av FRP og H:  
Saken utsettes og sendes tilbake til administrasjonen for ny vurdering av lokasjon utarbeidet i samråd 
med privat næringsliv. 
Det vises til kommunestyrevedtaket hvor det m.a. understrekes at hovedfokus skal være på 
investerings- og driftskostnader og grundig gjennomgang av ulike driftsmodeller. Saken sendes 
tilbake for videre utredning i tråd med dette vedtaket. 
Det forventes at saken foreligger til behandling i løpet av første halvår 2023. 
 
Votering over utsettelsesforslag: 
Utsettelsesforslaget ble vedtatt med 6 stemmer mot 5 (1 AP, 1 KRF, 1 SP, 1 SV, 1KL). 
 
 
 

FSK - 111/22 Vedtak: 

Saken utsettes og sendes tilbake til administrasjonen for ny vurdering av lokasjon utarbeidet i 
samråd med privat næringsliv. 
Det vises til kommunestyrevedtaket hvor det m.a. understrekes at hovedfokus skal være på 
investerings- og driftskostnader og grundig gjennomgang av ulike driftsmodeller. Saken sendes 
tilbake for videre utredning i tråd med dette vedtaket. 
Det forventes at saken foreligger til behandling i løpet av første halvår 2023. 
 

 

 

112/22 Møteplan 2023 - formannskapet 
 

Forslag til vedtak: 
1. Formannskapet vedtar følgende møtedatoer for 2023: 

30. januar 
6. februar 
20. februar 
6. mars 
27. mars 
17. april 
8. mai 
15. mai 
5. juni 
12. juni 
28. august 
6. november 
13. november 
27. november 
4. desember 

 
2. Møtestart kl. 16:00 videreføres for møter i formannskapet i 2023. 
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14.11.2022 Formannskapet 

 

Behandling 

Ordfører fremmet følgende tilleggsforslag: 
 
Formannskapet vedtar følgende møtedatoer 2023 for valgstyret: 
 
11.09.23 (kl. 23:00) 
12.09.23 (kl. 19:30) 
 
 
 

FSK - 112/22 Vedtak: 

1. Formannskapet vedtar følgende møtedatoer for 2023: 
30. januar 
6. februar 
20. februar 
6. mars 
27. mars 
17. april 
8. mai 
15. mai 
5. juni 
12. juni 
28. august 
6. november 
13. november 
27. november 
4. desember 

 
2. Møtestart kl. 16:00 videreføres for møter i formannskapet i 2023. 
 
3. Formannskapet vedtar følgende møtedatoer i 2023 for valgstyret: 
 

11. september (kl. 23:00) 
12. september (kl. 19:30) 

 
 
 
 

 

 

113/22 Samlesak for referatsaker 
 

Behandling 

150/22, Søknad om tilskudd - deponering av dekk og gummi  
Enstemmig tatt til etterretning. 
 
151/22, Søknad om midler til drift av ungdomsklubben Gilli  
Enstemmig tatt til etterretning. 
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152/22, Høring - Forskrift om nasjonal løsning for tilgjengeliggjøring av helsedata  
Enstemmig tatt til etterretning. 
 
153/22, Høring - Forslag til endring i forskrifter som følge av at manuellterapeuter tas inn i 
autorisasjonsordningen for helsepersonell  
Enstemmig tatt til etterretning. 
 
154/22, Høring - forslag til endringer i konfliktrådsloven mv. strafferettslige reaksjoner og 
tvangsmidler for ungdom  
Enstemmig tatt til etterretning. 
 
155/22, Høring – forslag til lov om informasjonstilgang mv. for Koronautvalget  
Enstemmig tatt til etterretning. 
 
156/22, Høring - fremforhandlet utbyggingsavtale for Åkraøynå og Holmane  
Saken ble ved godkjenning av sakslisten vedtatt utsatt til neste møte i formannskapet. Saken skal da 
settes opp som politisk sak, ikke referatsak. 
 
157/22, Høring - Innretning av legemiddelberedskapslager for primærhelsetjenesten  
Enstemmig tatt til etterretning. 
 
158/22, Høring - Nasjonal faglig retningslinje for fødselsomsorg  
Enstemmig tatt til etterretning. 
 
159/22, Høring - Pasientens prøvesvar i nasjonal kjernejournal mv. – endringer i 
pasientjournalloven  
Enstemmig tatt til etterretning. 
 
160/22, Høring av forslag til forskrift om opptak, studier og eksamen ved fagskolestudiet Brann, 
redning og samfunnssikkerhet ved Brann- og redningsskolen (brann- og redningsskoleforskriften)  
Enstemmig tatt til etterretning. 
 
161/22, Høring av mindre endring i byggevareforskriften  
Enstemmig tatt til etterretning. 
 
162/22, Høring av overordnet bevaringsstrategi  
Enstemmig tatt til etterretning. 
 
163/22, Høyring - verksemdsstrategi Høgskulen på Vestlandet 2023 - 2030  
Enstemmig tatt til etterretning. 
 
164/22, Søknad om økonomisk støtte 2023 til Brukerhuset for Helse Fonna-regionen  
Enstemmig tatt til etterretning. 
 
165/22, Landbruket i Rogaland sin hederspris 2022 - ber om kandidater  
Enstemmig tatt til etterretning. 
 
166/22, Melding om forventet saksbehandlingstid for innkommet sak om lovlighetskontroll for 
kommuneplan  
Enstemmig tatt til etterretning. 
 
167/22, NOU 2022:9 - En åpen og opplyst offentlig samtale - høring  
Enstemmig tatt til etterretning. 
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168/22, Offentlig ettersyn og høring av forslag til planprogram - Regionalplan for Preikestolen og 
Lysefjordområdet  
Enstemmig tatt til etterretning. 
 
169/22, Oversendelsesforslag fra formannskapets møte 26.9.2022 - Behandlet i hovedutvalg helse 
og omsorg 26.10.2022:  
Enstemmig tatt til etterretning. 
 
170/22, Protokoll fra hovedutvalg helse og omsorg 26.10.22 - Samlesak for referatsaker - 
oversendelsesforslag fra kommunestyret 19.09.22, oversendt fra formannskapet til hovedutvalg 
helse og omsorg  
Enstemmig tatt til etterretning. 
 
171/22, Regjeringens minnemedalje for innsats under andre verdenskrig  
Enstemmig tatt til etterretning. 
 
172/22, Svar restmidler T-forbindelsen - veiforbindelsen mellom Tysvær, Karmøy og Haugesund 
kommune  
Enstemmig tatt til etterretning. 
 
173/22, Søknad om økonomisk støtte til arbeid - Krigsropet (Frelsesarmeen)  
Enstemmig tatt til etterretning. 
 
174/22, Søknad om økonomisk støtte til Kolnes grendahus  
Thorheim (KL) fremmet forslag om å sette saken på referatlisten til neste møte i formannskapet med 
notat om tilsvarende bygg i kommunen. 
 
175/22, Til uttalelse - Søknad om utsetting av LIDAR-bøyer - Utsira Nord - Utsira og Karmøy 
kommuner  
Enstemmig tatt til etterretning. 
 
176/22, Varsel om krav om erstatning fra Fjord Motorpark Eiendom  
Enstemmig tatt til etterretning. 
 
177/22, Varsel om krav om erstatning fra Fjord Motorpark Eiendom  
Enstemmig tatt til etterretning. 
 
 

FSK - 113/22 Vedtak: 

 
156/22, Høring - fremforhandlet utbyggingsavtale for Åkraøynå og Holmane  
Saken ble ved godkjenning av sakslisten vedtatt utsatt til neste møte i formannskapet. Saken skal da 
settes opp som politisk sak, ikke referatsak. 
 
174/22, Søknad om økonomisk støtte til Kolnes grendahus  
Thorheim (KL) fremmet forslag om å sette saken på referatlisten til neste møte i formannskapet med 
notat om tilsvarende bygg i kommunen. 
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114/22 Samlesak for spørsmål 
 

Behandling 

1. Brekke Jakobsen (AP) viste til pågående streik i private barnehager, og ønsket status for avtaler 
om utbetaling av kommunalt tilskudd til private barnehager under streiken. 
 
Kommunedirektøren svarte: 
Administrasjonen skal sondere dette temaet i samråd med KS og nabokommunene, og foreta en 
utredning på dette grunnlaget.  
 
 
2. Grønningen (SP) viste til forfall på Tuastad Gård, og at store deler av LNF-området ligger under 
vann. Kommunen har en forpliktelse som eier av arealene, og etterlyser tiltak for å forhindre 
ytterligere forringelse av eiendommen. 
 
Kommunalsjef teknisk svarte: 
Det er inngått en leieavtale av eiendommen, og det er gjort betydelig arbeid innvendig det siste 
halvåret. Det arbeides med å utbedre problemene med overvann slik at området kan forpaktes bort. 
 
Ordfører svarte: 
Det foreslås at formannskapet foretar en befaring på området i forkant av neste møte i 
formannskapet, 21.11.22 kl. 14:30. Oppmøte ved Tuastad bedehus. 
 
Formannskapet innkalles til befaring i forkant av møtet 21.11.22. 
 
 
3. Thorheim (KL) viste til omsøkt utbygging av speiderhuset på Åkra. Tiltaket er omsøkt, men 
tilbakemeldingen fra kommunen har vært at det må utarbeides en reguleringsplan.  
 
Ordfører svarte: 
Ordfører har vært på befaring, og har rådet til at det utarbeides en reguleringsplan som tar opp i seg 
de føringene som er nødvendige for å kunne gjennomføre tiltaket. Dersom tiltaket ikke lar seg 
godkjenne med nåværende reguleringsplan, vil dette kunne medføre klage fra overordnet 
myndighet. Dette vil igjen kunne medføre større økonomiske konsekvenser enn dersom det 
utarbeides en ny reguleringsplan.  
 
 
4. Medhaug (H) viste til entreprenører som er innleid av Karmøy, og om det er foretatt 
indeksregulering. Ber om utredning om det er foretatt seg noe for å bedre rammebetingelsene for 
det lokale næringslivet. 
 
Kommunedirektøren svarte: 
Karmøy er opptatt av å være en god oppdragsgiver, og også at entreprenører skal behandles 
likeverdige. 
 
Kommunalsjef teknisk svarte: 
Det har vært flere henvendelser på dette, og dette er diskutert internt og med andre 
nabokommuner. Næringsministeren har åpnet opp for at kommunene kan støtte opp uten hensyn til 
konkurransehensyn. Det er vanskelig å ta høyde for merkostnader dersom det er større kontrakter, 
som f.eks. utbygging av Stangaland skole. Administrasjonen vil foreta en vurdering om noen aktører 
har for dårlige betingelser i forhold til indeksreguleringen. 
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5. Brekke Jakobsen (AP) viste til den nye dagsturhytten på Tuastad, og etterspør videre utvikling av 
området. Det stilles spørsmål om bademuligheter, om rekkverket rundt hytten skal endres, om det 
vil settes inn elektrisk døråpner. 
 
Ordfører svarte: 
Administrasjonen legger frem et notat til formannskapet. 
 
 
6. Thorheim (KL) viste til Danielsen skole og parkeringsmuligheter ved Storhallen.  
Kommunen eier grunnen, og tilbakemelding fra eiendomsavdelingen var at kommunen ikke tinglyste 
parkeringsrettigheter. Danielsen må betale leie av grunnen, beregnet per parkeringsplass. Det er 
allerede iverksatt ulike tiltak for 6,3 mill. kroner rundt området, og leie av parkeringsplassene vil 
medfører ytterigere kostnad på over 1 mill.  
 
Kommunalsjef teknisk svarte: 
Det må tas hensyn til likhet for loven. Andre aktører har også måttet foreta tilsvarende. Dersom 
kommunen tinglyser dette, vil kommunen gi fra seg rettigheter til egen eiendom. En tinglysning er en 
heftelse på en eiendom. Tiltakshaver har i stedet fått tilbud om å frikjøpe seg fra krav om parkering.  
 
Ordfører ba administrasjonen se på saken på nytt. 
 
 
7. Thorheim (KL) viste til områdeplan på Kolnes, og tilbakemelding fra kommunen til utbygger.  
 
Ordfører svarte: 
Ordfører har hatt møte med utbygger, og foreslo da å at de ulike aktørene skulle avtale et møte. Den 
7. desember kl. 08:30- 10:30 er de ulike aktørene invitert til møte på rådhuset med politisk og 
administrativ ledelse. Politisk ledelse har da som hensikt å få belyst saken, og få løst saken i møtet. 
 
 
8. Thorheim (KL) stilte spørsmål om tidsperspektv for når fylkeskommunen skal legge frem sak om 
ny bypakke. 
 
Ordfører svarte:  
Saken kommer opp i formannskapet 5. desember, og kommunestyret 12. desember. 
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etter pbl. § 15-1 
 

 
 

14.11.2022 Formannskapet 

 

Behandling 

Saken inneholder opplysninger som er unntatt offentlighet, jf. offl § 23 (1). 
Ordfører fremmet forslag om å lukke møtet, jf. koml § 11-5 (2). 
Møtet ble enstemmig vedtatt lukket, jf. koml. § 11-5 (2), jf. offl. § 23 (1). 
 
 
Votering: 
Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 

FSK - 115/22 Vedtak: 

 
·  

 

 

 


